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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a véleménye a Pfizer vezérigazgatójának harmadik
oltásra vonatkozó nyilatkozatával kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A K/15862. számú kérdésemre kapott írásbeli válasz alapján úgy tűnik, a válaszadó államtitkár úr 
nagyon félreért valamit.

Rétvári Bence válasza szerint „leleplez engem az”, hogy csak a kínai vakcina oltásának 
hatékonyságát firtatom, bezzeg a Pfizer vezérigazgatójának harmadik oltásra vonatkozó 
nyilatkozatáról „mélyen hallgatok”. Miközben tettem fel kérdéseket az AstraZenecával és általában 
az oltásokkal kapcsolatban is.

Támadásnak véli az emberek természetes kíváncsisága, aggodalma alapján megfogalmazott 
kérdéseimet a vakcinákkal kapcsolatban. Véleményem szerint az alapos, hiteles, teljes körű 
tájékoztatás az alapja az oltási hajlandóság növelésének.

Akkor „leleplezem magam”, és rákérdezek Önnél arra: mi a véleménye a Pfizer vezérigazgatójának 
nyilatkozatáról a harmadik oltással kapcsolatban? Várható-e idén harmadik Pfizer-oltás?

Tisztelettel várom válaszát!


